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Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta 

Odbytego w dniu 13 grudnia 2018 roku o godz. 7:00 

W Sali narad (pokój 107) 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Damian Cieślar 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 

2. Opiniowanie projektu budżetu 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2019 rok 

4. Sprawy bieżące 

 

Ad. 1 

Radny Rafał Skurzok rozpoczął posiedzenie komisji i poprosił o zgłaszanie kandydatur na wybór 

Przewodniczącego. Radny Andrzej Szalbot zaproponował na Przewodniczącego Radnego Rafała 

Skurzoka, który wyraził na to zgodę.  Głosowanie: 3 głosy  „za”   1 głos „wstrzymujący się”. Następnie  

Przewodniczący  Rafał  Skurzok zaproponował na swojego zastępcę radnego Andrzeja Szalbóta. 

Głosowanie: 3 głosy „za” 1 wstrzymujący się. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rafał Skurzok rozpoczął kolejny punkt porządku posiedzenia i poprosił Skarbnika 

Damiana Cieślara o przedstawienie  projektu budżetu, bardziej szczegółowo ze względu na dwóch 

nowych radnych w komisji. Głos zabrał Skarbnik i poinformował że co roku jest podejmowana 

uchwała budżetowa która ustala budżet- dochody i wydatki oraz ustalenia okołobudżetowe, które 

wynikają z ustawy o finansach publicznych.  Gmina realizuje zadania własne oraz zlecone. Przychody i 

rozchody.  Wydatki bieżące (utrzymanie miasta) i majątkowe(inwestycje). Następnie  Radni zadawali 

pytania do projektu budżetu między innymi o opłatę miejscową -w której widać tendencje 

wzrostową, o procent wpływu do budżetu miasta z podatku dochodowego. Skarbnik poinformował, 

że na przyszły rok wpływy z podatków i opłat zaplanowane są na wyższym poziomie a to z tego 

względu, że zostały zmienione stawki podatku w październiku oraz będą wpływy z podatku od 

nieruchomości z tych nieruchomości, którym kończą się przyznane ulgi.  Dochody majątkowe to 

głównie dotacje unijne.  Skarbnik poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu, z paroma drobnymi uwagami, które zostaną uwzględnione w 

budżecie. Skarbnik poinformował nowych radnych, że Rada Miasta  może proponować zmiany w 

budżecie, ale odpowiedzialność  za uchwałę budżetową spoczywa na Burmistrzu.  Następnie radni 

zadawali pytania. Dyskutowano o ul. Sosnowej, o wynagrodzeniach pracowników, o kanalizacji w 
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mieście. W tym miejscu głos zabrał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, który poinformował, że obecnie 

nie planujemy budowy sieci kanalizacji, dopiero w roku 2020 – jeżeli będą umorzenia, to chcielibyśmy 

z nich skorzystać. A obecnie, na ile się da to remontujemy oczyszczalnię ścieków w Wiśle.  

Głosowanie za przyjęciem projektu uchwały budżetowej: 3 głosy „za” i 1”wstrzymujący się” 

Przewodniczący Rafał Skurzok podziękował Skarbnikowi Damianowi Cieślarowi za omówienie 

projektu budżetu i  podziękował za udział w posiedzeniu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rafał Skurzok przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad - plan pracy komisji na 

2019 rok.  

Ustalono następujący plan pracy: 

Miesiąc Temat 

Styczeń 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Założenie dot. handlu w centrum Wisły (uwzględniając wytyczne 
Parku Kulturowego) 

3. Sprawy bieżące 

Luty 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Poznanie założeń dotyczących systemu gospodarki odpadami – 
działalności gospodarcze 

3. Przyjęcie projektu uchwały dot. handlu w centrum Wisły  

4. Sprawy bieżące 

Marzec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza możliwości ułatwienia prowadzenia działalności gospodarczej 
oraz obniżenia stawek podatków i innych obciążeń lokalnych  

3. Sprawy bieżące 

Kwiecień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza Programu Rozwoju Promocji Miasta w Dziedzinie Turystyki i 
Zagospodarowania Przestrzennego 

3. Sprawy bieżące 

Maj 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Szczegółowa analiza kosztów związanych z funkcjonowaniem 
placówek oświatowych na terenie Miasta 

3. Sprawy bieżące 

Czerwiec 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Wizytacja realizowanych prac przez Gminną Spółkę Baseny Sp. z o.o.  

3. Sprawy bieżące 

Wrzesień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza wydatków związanych z organizacją imprez na terenie miasta Wisła. 

3. Wizytacja realizowanych wybranych inwestycji gminnych  
4. Wnioski do budżetu na rok 2020 
5. Sprawy bieżące 

Październik 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza kosztów związanych z zmianą  MPZP dla obszaru „Wisła Skolnity” 

3. Sprawy bieżące 
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Listopad 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza kosztów związanych z utworzeniem  Parku Kulturowego dla 
Centrum  

3. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2020 
4. Sprawy bieżące 

Grudzień 1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Podumanie pracy rocznej, analiza realizacji wniosków 

3. Ustalenie planu pracy na rok 2020 

4. Sprawy bieżące 

 

Za przyjęciem projektu planu: jednogłośnie wszyscy „za” 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji Radny Rafał Skurzok przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad- sprawy 

bieżące. Radni  zadawali pytania o Park Kulturowy w centrum a odpowiedzi udzielał Sekretarz Miasta 

Sylwester Foltyn. Padły również pytania o miejscowy plan zagospodarowania „Wisła Skolnity” i etap 

projektu budowy wieży widokowej na szczycie Skolnitego.  Następnie Przewodniczący Rafał Skurzok 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie komisji. 

 

 

 

               Protokołowała                                                                    Przewodniczący Komisji 

 

        Inspektor Justyna Pilch                                                             Radny Rafał Skurzok 

 

 

 


